
خوزستان

دیدار امام جمعه پارس آباد با مدیر 
شرکت منطقه ای نفت اردبیل

اردبی�ل،خبرن�گاروطنامروز:حی��ن بازدید مدیر 
منطقه از انبار نفت ناحیه پارس آباد امام جمعه این 
شهرستان در ناحیه حضور یافته و با مدیر منطقه 
دیدار و گفت وگو كردند. امام جمعه این شهرستان 
حجت الاسلام علوی در این دیدار از كاركنان ناحیه 
تقدیر و تش��كر كرده و از نحوه سوخت رسانی این 
ناحیه ابراز خرس��ندی و رضایت كرد و افزود: این 
شرایط در سایه مدیریت خوب مدیر منطقه اردبیل 
آقامحمدیان و همكاران تلاشگر ایشان به دست آمده 
است. در ادامه مدیر منطقه نیز از حضور علوی در 

انبار نفت ناحیه تقدیر و تشكر كردند. 

اولویت اشتغالزایی صنعتی 
برای مناطق محروم

مش�هد،خبرن�گاروط�نامروز:تاس��یس واحدهای 
صنعتی بویژه در مناطق محروم، علاوه بر اشتغالزایی 
برای جوانان این مناطق، در توس��عه زیرساخت های 
كشاورزی در مناطق كمتر برخوردار، بسیار موثر است. 
در میان ش��ركت های برتر و س��رآمد صنعت غذایی 
كشور كه در جشن ملی غذا از سوی نهادهای ذی ربط 
دولتی و بخش خصوصی، از جمله كانون انجمن های 
صنفی صنایع غذایی ایران و سازمان غذا و دارو مورد 
تقدیر قرار گرفتند، شركت كشت و صنعت بین الملل 
چین چین نیز به چشم می خورد. این شركت كه تنها 
یك سال از بازسازی آن پس از حدود 15 سال ركود 
و توقف تولید، می گذرد در همین مدت كوتاه توانسته 
بخش بزرگی از بازار رب گوجه فرنگی كشور را در دست 
گیرد و در اندیشه توسعه محصولات خود با تولید انواع 
كنسرو و كمپوت است. سارا جعفریان، مدیرعامل این 
شركت در توضیح روند آغاز به كار شركت متبوعش 
گفت: در سال 72، در منطقه شیرحصار جاده قوچان 
كه یكی از مناطق محروم كشور است، شركت كشت 
و صنعت بین الملل چین چین تاس��یس شد كه این 
امر، ایج��اد رونق و آبادانی در بخش كش��اورزی آن 
منطقه را به دنبال داش��ت. این كارخانه در آن زمان، 
با تكنولوژی های نوین شروع به فعالیت كرد و توانست 
حتی به بازارهای اروپایی هم صادرات داش��ته باشد. 
وی ادام��ه داد: اما  این كارخانه دچار چالش ش��د و 
بیش از 15 س��ال به حالت رك��ود درآمد تا اینكه در 
سال 91، شركت گروه تولیدی آریا ملل زرین به عنوان 
یك هلدینگ سرمایه گذاری بزرگ، سهام عمده  آن را 
در فرابورس خرید و اقدام به نوسازی آن كرد تا خط 
تولید این شركت در گستره بهتری رسما به فعالیت 

ادامه دهد و برای منطقه اشتغالزایی كند.

معاون طرح های توسعه برق 
منطقه ای خوزستان معرفی شد 

اهواز،خبرن�گاروطنامروز:ب��ا حكم مدیرعامل 
شركت برق منطقه ای خوزستان، مهدی زیبایی فر 
به عنوان معاون طرح های توس��عه منصوب ش��د. 
محمود جان قربان در این مراس��م معارفه ضمن 
تس��لیت ای��ام محرم گفت: تابس��تان امس��ال را 
توانس��تیم با تلاش شبانه روزی همكاران در همه 
بخش ها با موفقیت پشت سر بگذاریم. وی افزود: 
درچهاردهمین همایش مدیران ارشد صنعت آب 
و برق كه اخیراً در تهران برگزار شده بود وزیر نیرو 
با بیان سخنانی درباره 3 محور آب و برق با كیفیت 
و تعادل و توازن هزینه ها و درآمدهای صنعت آب 
و ب��رق، در حوزه برق نیز برای ارائه برق با كیفیت 
به مش��تركان راهكارها و پیش��نهادهای مفیدی 
ارائه كرد. جان قربان تصریح كرد: افزایش راندمان 
نیروگاه های حرارتی، كاهش تلفات انتقال و توزیع، 
اس��تفاده از انرژی ه��ای تجدیدپذی��ر و مدیریت 
مصرف، اجرایی كردن س��ند چش��م انداز صنعت 
آب و برق و رفع تنگناهای اقتصادی از مهم ترین 
موضوعات و راهكارهای مطرح شده در حوزه برق 

در این همایش بود. 

حفظ سلامتی با مصرف
محصولات گیاهی و طبیعی

گیاهان داروی��ی دارای فواید بس��یار زیادی 
بوده و حتی در درمان بسیاری از بیماری ها موثر 
هستند. اس��تفاده از محصولات طبیعی از دیرباز 
مورد تایید جوامع و نسل های مختلف بوده است 
و شاید از هر كسی س��وال شود دلیل سلامت و 
طول عمر را استفاده از محصولات طبیعی می داند. 
اكنون این محصولات ب��ازار گرمی بین مردم در 
حوزه پوس��ت پی��دا كرده و تحقیق��ات علمی و 
مطالعات زیادی توس��ط متخصص��ان برندهای 
نوآور روی مواد و محصولات طبیعی و اثربخشی 
آنها بر پوست انجام شده است. در حاشیه كنگره 
متخصصان پوست كه  اخیرا با حضور متخصصان 
و سخنرانان بین المللی برگزار شد، پروفسور شوور، 
درماتولوژیست و استاد دانشگاه از كشور آلمان كه 
سال هاست روی نچرال كازمتیك مطالعه می كند، 
اظهار داشت: در صورتی كه مواد گیاهی و طبیعی 
به درستی استفاده شوند، پوست را سالم و متعادل 
خواهد كرد و برای حل مشكلات پوستی مختلف 
نیز به خوبی عمل خواهد ك��رد. وی افزود: مزیت 
اصلی و قابل توجه محصولات طبیعی این است 
كه عوارض��ی ندارند و با اطمینان بالایی می توان 

آنها را استفاده كرد.
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استاندار لرستان كه مهرماه سال جاری عمر 
مس��ؤولیتش در لرستان یك ساله شده حال با 
نیم نگاهی به مدت س��پری ش��ده از فعالیت و 
ایده ه��ای عمرانی خود می گوید و البته معتقد 
است كه س��رعت ماش��ین عمران شهری در 
لرستان همچنان پایین است. هوشنگ بازوند 
در گفت وگو با مهر با اش��اره به اینكه از زمانی 
كه به لرستان آمدم احس��اس من این بود كه 
ماش��ین عمران ش��هری در این استان روشن 
نیست، اظهار داشت: با توجه به اینكه ۶۰ درصد 
جمعیت استان در شهرها زندگی می كنند باید 
لوازم و امكانات آرامش برای این جمعیت فراهم 
باشد. وی با بیان اینكه این جمعیت ۶۰ درصدی 
علاوه بر آسایش نیاز به آرامش در فضای شهری 
دارند، تصریح كرد: این آرامش نیازمند عمران 
شهری و بهبود وضعیت مبلمان شهری است. 
استاندار لرستان با تاكید بر اینكه عمران شهری 

تنها مسائل مربوط به پروژه های عمرانی نیست بلكه باید 
در حوزه های زیباس��ازی، مبلمان شهری، فضای سبز، 
روشنایی شهر و...  فعالیت جدی شود، افزود: در اولین 
جلسه ای كه با شهرداری داشتم روی همه این مسائل 
تاكید كردم. استاندار لرستان با تاكید بر اینكه دریاچه 
كیو به مدت بیش از 3 سال خشك بود و اولین كاری 
كه انجام دادیم این بود كه آب دریاچه را دائمی كردیم، 
افزود: امروز به رغم خشكسالی ها دریاچه كیو دارای آب 
اس��ت و با برنامه ریزی صورت گرفته آب دریاچه قطع 
نمی شود. بازوند با بیان اینكه این پروژه می تواند نمای 
زیبایی داش��ته و در زمینه جذب گردش��گری با دیگر 

جاذبه های شهر خرم آباد رقابت كند، تصریح كرد: این 
پروژه مدرن با آثار تاریخی كه دست ساخته پیشینیان 
است می تواند رقابت كند و به مبلمان شهری بها بدهد. 
استاندار لرس��تان با بیان اینكه شهر مثل یك موجود 
زنده اس��ت كه به پرس��تاری كامل نیاز دارد، تصریح 
كرد: چهره امروز شهر خرم آباد به گونه ای است كه گویا 
ماه هاست به آرایشگاه نرفته؛ قیافه و وضعیت ناهمگون 
دارد. وی با اش��اره به اینك��ه در درازمدت نیز به دنبال 
این هس��تیم كه مطالعات منوریل را اجرا كنیم، اظهار 
داشت: در گام نخست حدود 22 كیلومتر مطالعه اولیه 
و امكان سنجی شده و در حال تهیه DMAX 3 این 

پروژه هستیم. بازوند با تاكید بر اینكه با اجرایی شدن 
این پروژه مشكل ترافیكی شهر حل می شود و می تواند 
نقش مهمی در جذب توریسم داشته باشد، افزود: طرح 
امكان سنجی این پروژه را به مهندسان مشاور طاها كه 
زیرمجموعه قرارگاه خاتم است واگذار كرده ایم. وی با 
اشاره به اینكه به دنبال این هستیم كه اعتبار این طرح 
به صورت فاینانس باشد و در سه فاز اجرایی شود، گفت: 
این پروژه یا از محل فاینانس داخلی به شكل استفاده 
از اموال شهرداری و فروش اوراق مشاركت اجرا می شود 
یا از محل فاینانس خارجی خواهد بود. بازوند با تاكید 
بر اینكه همه ایده هایی كه در حوزه عمران شهری دارم 

در همه شهرهای استان مثل بروجرد، الیگودرز، 
كوهدشت و...  مورد نظر است، افزود: امیدوارم 
بتوانیم عمران ش��هری را در استان زنده كنیم. 
بازوند با اشاره به اینكه یكی دیگر از پروژه های 
تاثیرگذار استان طرح توسعه فرودگاه خرم آباد 
است، اظهار داشت: این پروژه یكی از آرزوهای 
دیرینه مردم اس��ت و امیدواری��م با اجرای این 
طرح در س��ال آینده حجاج ما نگرانی نداشته 
و بتوانند از فرودگاه خرم آباد پرواز كنند. بازوند 
پروژه آبرسانی به شهر خرم آباد از طریق رودخانه 
كاكارضا را یكی از طرح های مناسب توسعه ای 
دانس��ت و اظهار داشت: طرح آبرسانی به شهر 
خرم آباد با توجه ب��ه توپوگرافی كه محل دارد 
می تواند به یك جاذبه گردش��گری در منطقه 
تبدیل ش��ود كه این طرح با تعریف یك آبشار 
در ورودی منطقه مورد نظر ش��روع می ش��ود. 
استاندار لرستان ساخت هتل پنج ستاره توسط 
بنیاد مستضعفان به عنوان سرمایه گذار را یكی دیگر از 
پروژه های عمرانی در دست ساخت برای شهر خرم آباد 
خوان��د كه می تواند در توس��عه عمران ش��هری نقش 
بس��زایی داشته باش��د. بازوند با بیان این مطلب كه با 
توسعه فرودگاه شهر خرم آباد رونق اقتصادی و حركت 
اقتصادی در استان شكل خواهد گرفت، اضافه كرد: كار 
مطالعه یك تقاطع غیرهمسطح به عنوان متمم طرح 
توسعه فرودگاه انجام شده است و مطابق برآورد صورت 
گرفته برای ایجاد این تقاطع غیرهمسطح 1۴ میلیارد 
تومان اعتبار لازم اس��ت كه متولی اج��رای این طرح 

قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا خواهد بود. 

ضرورتتوجهویژهبهتوسعهدیارفلکالافلاک

ماشین عمران لرستان »ریپ« می زند

بندرعب�اس،خبرنگاروطنامروز: بیس��ت و یكمین 
نشست كمیسیون تحلیل آرای محاكم قضایی مدیران 
دفاتر حقوقی شركت های آب و فاضلاب سراسر كشور 
در شركت آبفای هرمزگان برگزار شد. به گزارش روابط 
عمومی شركت آب و فاضلاب هرمزگان، در این نشست 
كه با حضور مدیران دفاتر حقوقی ش��ركت های آب و 
فاضلاب 15 اس��تان كشور برگزار شد، شكوه نوروزی، 
مدی��ر امور حقوقی ش��ركت آب و فاضلاب كش��ور از 
برگزاری همایش مدیران امور حقوقی شركت های آب 
و فاضلاب شهری خبر داد و گفت: این همایش در 11 
و 12 آذرماه در تهران برگزار می ش��ود. در این نشست 

دو روزه كه با حضور مدیران دفتر حقوقی اس��تان های 
خراسان رضوی، خراسان ش��مالی، فارس، شیراز، قم، 
البرز، تهران، خوزستان، سیستان و بلوچستان، گلستان 
و س��منان برگزار ش��د، مدیران حاضر درباره شرایط 
عمومی پیمان و در باب فسخ و خاتمه پیمان، بزه ارتشا 
و جرائم مش��ابه آن، انشعابات غیرمجاز و بررسی نظام 
كیفری حاكم بر انشعابات غیرمجاز و چگونگی تملك 
اراض��ی مورد نیاز ش��ركت های آب و فاضلاب بحث و 
گفت وگو كردند. همچنین عوارض ساخت وساز مخازن، 
دریافت مجوز یا پروانه س��اخت از شهرداری و تعیین 

تكلیف روند اجرایی مورد بررسی قرار گرفت. 

گرگان،خبرنگاروطنامروز:روند بهسازی و ایمن سازی 
مح��ور ترانزیتی و بین المللی آق ق��لا- اینچه برون در 
بازدید مدیركل راه و شهرسازی گلستان مورد بررسی 
قرار گرفت. به گ��زارش روابط عمومی اداره كل راه و 
شهرسازی استان گلستان، علی بخش رستمی به اتفاق 
رئیس اداره راه و شهرس��ازی گرگان و كارشناس��ان 
مربوطه، ضمن تاكی��د بر اهمیت این محور، بر نحوه 
اجرای بهینه عملیات بهسازی و ایمن سازی آن تاكید 
كردند. همچنین رس��تمی خواهان تسریع در اجرای 
روكش آسفالت حفاظتی محور با رعایت كیفیت كار 
ش��د. عملیات بهس��ازی و روكش آسفالت حفاظتی 

محور ترانزیتی آق قلا– اینچه برون در شمال گلستان 
پس از 1۶ س��ال با اعتباری بالغ بر 3۶ میلیارد ریال 
در حال انجام اس��ت. روكش حفاظتی این مسیر به 
جه��ت افزایش عمر رویه آس��فالت و ایجاد س��طح 
س��رویس مناس��ب برای كاربران از محور انجام شده 
تا در آینده اقدامات جدیدی در راس��تای ایمن سازی 
آن ص��ورت گیرد. علاوه بر اجرای عملیات بهس��ازی 
و روكش آس��فالت، اقدامات راهداری دیگری از قبیل 
شانه س��ازی، علف تراش��ی، نصب تابل��و، لكه گیری و 
جمع آوری س��نگ های مازاد در حریم این محور نیز 

انجام شده است. 
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